
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera 

vo Vranove nad Topľou 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Dátum: 17. 10. 2024 

  

Program: 1. Otvorenie 

                  2. Organizácia školského roka 2024/2025 a plán zasadnutí RŠ 2024/2025 

                  3. Prerokovanie dokumentov - správa o výchovno-vzdelávacích výsledkoch 

                      v šk. roku 2023/2024, školský poriadok, ŠkVP 

                  4. Prerokovanie kritérií  pre prijatie žiakov na štúdium do 1. roč. 

                      v šk. r. 2026/2027 

                 5.  Zmeny v škole, aktuálne informácie o projektoch a aktivitách: Erasmus 1, 2,  

                      Debarierizácia, Multifunkčné ihrisko, exkurzie 

                 6.  Rôzne  

                 7. Diskusia - priebežne k jednotlivým bodom programu 

                 8. Záver 

 

K bodu 1 

V úvode zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera vo Vranove nad Topľou predsedníčka 

RŠ Mgr. Iveta Pribulová privítala prítomných členov RŠ a oboznámila ich s programom.  

 

K bodu 2 

Pani predsedníčka RŠ Mgr. Iveta Pribulová predstavila plán zasadnutí RŠ a požiadala jej členov, aby 

si predbežne stanovili termíny zasadania RŠ na celý školský rok 2024/2025. Zatiaľ sú dohodnuté 

termíny určené na dni 17. 10. 2024, 10. 12. 2024, 20. 03. 2025, 25. 06. 2025.  

Ďalej boli členovia Rady školy oboznámení s organizáciou školského roka, pričom boli spomenuté 

študentské plesy (Valentínsky a Majáles), aktivity v programe Erasmus - škola je zapojená do dvoch 

programov Erasmu pod vedením PhDr. Maroša Mitríka - Erasmus plus a Erasmus v rámci e-

Twinningu – žiaci spolu s vybranými vyučujúcimi navštívili Grécko, Turecko a v dňoch od 21.11. 

2024 je naplánovaná návšteva Srbska. K ďalším aktivitám na tento školský rok patrí napr. zahraničná 

exkurzia do Barcelony či beseda so Soňou Kľučárovou v anglickom jazyku. 

 

 

K bodu 3 



Pri tomto bode pani riaditeľka PhDr. Zuzana Dragulová informovala členov RŠ o aktualizácii 

školského poriadku, kde spomenula doplnené pravidla používania mobilných telefónov počas 

vyučovania a sankcie spojené s ich nedodržiavaním.  

Neskôr pani riaditeľka spomenula Súhlas s internými pravidlami počas štúdia formou individuálneho 

učebného plánu, keďže na škole pribúdajú žiaci, ktorí sa venujú rôznym športom, kde treba brať do 

úvahy tréningovú činnosť, ktorej sa títo žiaci musia zúčastňovať. 

Pri výchovno-vzdelávacích výsledkoch za rok 2023/2024 boli členovia RŠ oboznámení s úspešnosťou 

prijatia našich absolventov na vysoké školy (cca 94%). Ďalej boli prediskutované minuloročné aktivity 

GCD ako IT -  Valley, spolupráca s inštitúciami, práca s talentovanými žiakmi, projekty DofE, KMD 

Fénix, Erasmus, či činnosť školského parlamentu. Okrem toho pani riaditeľka zmienila aj zmeny na 

škole, čo sa týka vytvorenia čajovne a najnovšie aj kaviarenského kútika v zborovni GCD.  

V ďalšom kroku pani riaditeľka rozobrala SWAT analýzu, kde spomenula silné ako aj tie slabé, 

na ktorých musí školy ešte popracovať.    

 

K bodu 4 

Pri tomto bode pani riaditeľka PhDr. Zuzana Dragulová oboznámila členov RŠ s faktom, že kritéria 

pre prijatie žiakov na štúdium do 1. ročníka v šk. roku 2026/2027 sú totožné s tými, ktoré boli 

schválené minulý školský rok. Zmena v porovnaní s minulým rokom nastala v minimálnom počte 

bodov, ktoré žiak potrebuje získať, aby bol prijatý, a to z 15 bodov z matematiky a 15 bodov zo 

slovenského jazyka na minimálne 10 bodov zo slovenského jazyka a 10 bodov z matematiky. Pani 

riaditeľka uviedla, že prijatie žiaka nebude jednoduchšie, keďže prijímací test bude náročnejší. Žiak 

môže získať spolu až 240 bodov, vzhľadom na to, že sa započítava aj priemer zo ZŠ rovnako ako aj 

zapojenie sa do olympiád a súťaží počas predchádzajúceho štúdia.   

 

K bodu 5 

Pani riaditeľka PhDr. Zuzana Dragulová oboznámila členov RŠ so zmenami, ktoré sa udiali na škole 

na začiatku školského roka 2024/2025, a teda prijatie nových pedagogických zamestnancov na 

predmety: matematika – Mgr. Michaela Turcovská, ruský jazyk – PhDr. Drahoslava Ondejková, 

a telesná výchova – Mgr. Milan Fuňák a Mgr. Andrej Baran. 

Na projekte multifunkčné ihrisko sa pracuje, projekt sa finalizuje pod dozorom Ing. architekta Mareka 

Zahoráka, ktorý je zároveň aj členom RŠ pri GCD.  

Plánuje sa debarierizácia školy, tá je momentálne pred podpisom zmluvy a financie na jej uskutočnenie 

sú už schválené. Debarierizácia sa má týkať najmä dobudovania druhého WC pre ZŤP, rekonštrukcie 

výťahu, či dobudovania bočnej rampy pri vstupe do budovy školy.  

 

 



K bodu 6 

Uznesenie RŠ – RŠ berie na vedomie zmeny v škole, aktuálne informácie o projektoch a aktivitách 

(Erasmus, debarierizácia, multifunkčné ihrisko, exkurzie a iné). 

K bodu 7 

Diskusia – priebežne pri jednotlivých bodoch programu. 

K bodu 8 

Na záver sa predsedníčka Rady školy poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

Dátum 17.10.2024       Mgr. Iveta Pribulová 

Zapísala: Mgr. Katarína Kerestešová     Predsedníčka RŠ 

 

Uznesenie zo zasadnutia  Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera    

            vo Vranove nad Topľou, konaného dňa 17.10.2024  

 

Prítomní členovia Rady školy sa uznášajú na nasledovnom: 

Rada školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera vo Vranove nad Topľou 

 

Rada školy schvaľuje  

1. Program zasadnutia.  

2. Organizáciu školského roka 2024/2025 a plán zasadnutí RŠ 2024/2025. 

Rada školy prerokovala 

1. Dokumenty – správu o výchovno-vzdelávacích výsledkoch školy v šk. roku 

2023/2024, zmeny v školskom poriadku, v ŠkVP. 

2. Kritériá pre prijatie žiakov na štúdium do 1.ročníka v školskom roku 2026/2027. 

 
Rada školy berie na vedomie 

Zmeny v škole, aktuálne informácie o projektoch a aktivitách (Erasmus 1, 2,  

Debarierizácia, Multifunkčné ihrisko, exkurzie a iné) 

 

Vo Vranove nad Topľou                                         Predseda RŠ 

dňa: 17.10.2024                                                       Mgr. Iveta Pribulová 
  


